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معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: صنعت مس ایران 
باید با آینده نگری، جایگاه تاثیرگذار خود در زنجیره جهانی مس 
را تعیین کرده، بخشی از این بازار را در اختیار گیرد و تعیین کننده 

باشد. 
»وجیه اله جعفری« در جلسه کنترل مدیریتی شرکت ملی صنایع مس ایران 
افزود: طبق پیش بینی ها بازار جهانی مس از سال ۲۰۲۳ با کاهش تولید معادن 

مواجه می شود و این امر تا سال ۲۰۳۵ ادامه خواهد داشت.
مدیرعامل ایمیدرو تاکید کرد: از این رو ضروری است که بتوانیم با آینده نگری 
و تعیین جایگاه خود در این زنجیره، اثرگذاری مورد نظر را در عرصه بین الملل 

داشته باشیم.
وی بیان داشت: هر بخش از زنجیره صنعت مس از جمله معدن، تغلیظ، ذوب و 
صنایع پایین دستی، سودآوری جداگانه ای دارد اما نکته این است که باید نسبت 

بازدهی به سرمایه گذاری را نیز مد نظر قرار داد.
معاون وزیر صنعت معدن و تجارت گفت: یکی از نقاطی که بازار جهانی را با 
بحران مواجه خواهد کرد، کمبود کنسانتره مس است و کشوری که در این بخش 

سرمایه گذاری کند، نقش موثرتری در بازارها خواهد داشت.
وی با اشاره به اینکه برنامه شرکت مس دستیابی به ظرفیت تولید ۵.۶ میلیون 
تن کنسانتره مس تا پنج سال آتی است، افزود: باید بررسی شود اگر این ظرفیت 
به هشت میلیون تن برسد چه منافعی برای کشورمان خواهد داشت.جعفری در 
عین حال با اعلام اینکه به زودی طرح جامع مس رونمایی می شود، یادآور شد: 
این موارد در طرح جامع مس به طور دقیق تری ارائه خواهد شد. در این نشست، 
»علی اصغر یوسف نژاد« عضو هیات عامل ایمیدرو، از طرح جامع مس به عنوان 
سند بالادستی این صنعت یاد کرد و گفت: استراتژی مشخص، اصلی ترین عامل 

حرکت در مسیر توسعه و عامل تعیین کننده در بازارهای جهانی است.

وی همچنین از برآورد تامین و مصرف آب و انرژی و نسبت ذخیره به برداشت 
ماده معدنی به عنوان عوامل تعیین کننده در جایگاه آتی شرکت مس یاد کرد.

همچنین »سمیه خلوصی« مدیر برنامه ریزی و نظارت راهبردی ایمیدرو، توسعه 
همکاری با معادن کوچک معادن و اثر گذاری بر درآمدزایی و اشتغال این معادن 
را مورد تاکید قرار داد و گفت: موارد ضروری برای توسعه این صنعت همچون 
استفاده از نسل جدید فناوری )نسل چهارم( و هوش مصنوعی و مکانیزه اسیون 

فرایند تولید، باید مشخص باشد.
وی همچنین ساختار و نحوه تامین مالی برای جذب ۱۰ میلیارد دلار سرمایه را 
مورد اشاره قرار داد و گفت: آینده نگری در میزان درآمد، هزینه ها و صادرات باید 

به گونه ای باشد که خللی در تامین سرمایه ایجاد نشود.
»امیر صباغ« مدیر اقتصادی و سرمایه گذاری ایمیدرو نیز اظهار داشت: ثبت 
سفارشات تجهیزات و مجوزهای مربوطه، درصد ساخت داخل، زمان ساخت و 
ارسال به سایت های توسعه، چگونگی همکاری با گمرک، از جمله اصولی هستند 

که باید زمان بندی دقیق آن ها در فرایند توسعه مشخص شوند.

رئیس اتحادیه لوازم خانگی گفت: علی رغم ممنوعیت واردات، در 
سایت های فروش آنلاین لوازم خانگی قاچاق به فروش می رسد. 
آقای اکبر پازوکی رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی تهران پیرامون اجرایی 
شدن طرح جهاد کالا و حمایت از کالای ایرانی گفت: با این طرح فروشندگان و 
واسطه به مشکل می خورند. حذف واسطه ها و واریز مستقیم منابع مالی به حساب 
تولیدکننده لوازم خانگی در اولویت این طرح قرار دارد. تولیدکنندگان مخالف طرح 
توان خرید هستند؛ اما مسئولان از این طرح حمایت می کنند و قبول ندارند که 
این کار به بن بست می رسد. به گفته او، بسیاری از کارشناسان معتقدند این طرح 
با شکست روبه رو می شود و بهتر است اینگونه تسهیلات به تولیدکنندگان داده 
شود نه مصرف کننده!پازوکی می گوید: دولت باید در نظر بگیرد که با شروع این 
طرح واحد های صنفی به مشکل می خورند و چگونه باید کالای خود را به فروش 
برسانند؟ ما تنها در تهران ۲۵۰۰ واحد صنفی فعال لوازم خانگی داریم که در حال 
فعالیت هستند و اجرای این طرح کسبه فعال در تهران را با مشکل رو به رو می کند.
رئیس اتحادیه لــوازم خانگی ادامه داد: در تمامی دوران فروشــندگان دغدغه 

مشــکلات بیمه و مالیات  را دارند و با انجام این طرح به نظر می رســد کسبه 
کاملًا حذف می شوند. کســبه هم اجازه فروش محصولات وارداتی را ندارند و 
هم با این کار حتی دیگر نمی توانند محصولات داخلی خود را به فروش برسانند 
به این صورت از دو سمت موردحمله قرار میگیرند.پازوکی گفت: با جستجویی در 
سایت های فروش اینترنتی مشخص می شود که سایت های فروش آنلاین لوازم 
خانگی قاچاقی را به فروش می رسانند که چند سالی است ورود آن به کشور ممنوع 
شده است.او گفت: هم اکنون واحد های صنفی تنها ملزم به فروش لوازم خانگی 
ایرانی هستند. با اجرای این طرح دیگر آن ها فروشی نخواهند داشت در نتیجه با 
این طرح دولت، کسبه مجبور به خرید کالای قاچاق می شوند. متأسفانه بسیاری 
از ســایت های فروش آنلاین، کالا های قاچاق عرضه می کنند.رئیس اتحادیه 
فروشندگان لوازم خانگی تهران گفت: بسیاری از طرح های مشابه که برای شوک 
به بازار مطرح شده نتیجه عکس داشته است. همچنین جای سؤال است که چرا در 
طرح جهاد کالا پول را مستقیم به کارخانه دار می دهند، پس توزیع کننده که کالای 

تولید داخل را میخرد و مالیات پرداخت می کند چه نقشی در این سیاست دارد؟
پازوکی ادامه داد: راهکار بهتر این بود که به جای ارائه تسهیلات به شرط خرید 
مستقیم کالا، ۲۵۰ هزار نفر منتخب به مغازه دارانی که زیر نظر اتحادیه هستند 
برای دریافت کالا مراجعه کنند. در این صورت هم تولیدکننده از این سیاست منتفع 
می شد و هم واحد صنفی فروشنده و هم مصرف کننده؛ اگر قرار به برگشت پول 
به چرخه تولید است از این راه نیز میسر می شود. برای موفقیت در این مسیر نظام 
توزیع صنعت لوازم خانگی باید از کارخانه رصد شود. فروشندگان با حداقل سود کالا 
را می فروشند.رئیس اتحادیه لوازم خانگی گفت: بانک ها پول خود را برای کسب 
سود بیشتر به بخش توزیع اختصاص می دهند و در شرایط کنونی به دلیل کاهش 
قدرت خرید، دولت عملًا بسیاری از مردم را بدهکار کرده و رفته رفته به سمتی 

پیش می رویم که همه کالا ها را باید شرایطی خریداری کرد.

 صنعت مس ایران با آینده نگری 
بخشی از زنجیره جهانی را در اختیار گیرد

 سایت های فروش آنلاین
 لوازم خانگی معتبر نیستند 

 اخذ گواهی بین المللی فرودگاه مهرآباد
 تا پایان سال ۱۴۰۳ 

مدیر عامل شرکت فرودگاه هاو ناوبری هوایی 
کشور از کســب گواهی بین المللی برخی 
فرودگاه ها در آینده نزدیک خبر داد. ؛ حمیدر 
رضا ســیدی گفت: براساس دستورالعملی 
که اخیراً توسط هیأت وزیران درباره ی اخذ 
گواهی نامه بین المللی ابلاغ شــده تا پایان 
سال ۱۴۰۳ فرودگاه های بین المللی موظف به 

دریافت گواهی نامه بین المللی هستند.
وی افزود: براین اساس پایش ۸ فرودگاه بین المللی آغاز شده به طوری که ۳ فرودگاه تا پایان 

سال و مابقی تا تابستان سال دیگر موفق به دریافت گواهی بین المللی می شوند.
سیدی خاطر نشان کرد: برخی فرودگاه های مشترک با نیروهای مسلح برای دست یابی به 
گواهی بین المللی نیازمند رفع موانع هستند از جمله این فرودگاه ها مهرآباد است که تا سال آینده 

می تواند گواهی نامه را اخذ کند.

 همکاری ایران و افغانستان 
در راه اندازی مجدد خط آهن خواف - هرات 

با توافق های صورت گرفتــه میان ایران و 
افغانستان، اداره کل خط آهن دولتی افغانستان 
مسئول عملیات ترمیم خسارت های وارده به 
محور و ایستگاه روزنک و نظارت بر اجراء و 
کنترل کیفیت کار بر عهده شرکت ساخت و 

توسعه است.
مجری راه آهن خواف هرات با اشــاره به بهره برداری 
از راه آهــن برون مرزی خواف- هــرات در آذر ۱۳۹۹ 

گفت: بهمن همان سال با تشکیل کمیسیون تحویل موقت، قطعه سوم راه آهن خواف- هرات 
حدفاصل ایستگاه شمتیغ تا ایستگاه روزنک به طول ۶۲ کیلومتر تحویل اداره کل خط آهن 

دولتی افغانستان شد.
آقای حافظ سادات نژاد با اشاره به تغییرات در دولت افغانستان و نبودن امکان فعالیت پیمانکار در 
آن زمان ادامه داد: در زمان تغییرات سیاسی در این کشور بخش هایی از محور و ایستگاه روزنک 

دچار خسارات تخریبی و سرقت شد در نتیجه عملیات اجرایی در باقی مانده مسیر ممکن نبود.
مجری راه آهن خواف- هرات گفت: با توجه به ضرورت و اولویت ترمیم این کار مقرر شده 
است که پس از تایید مجری طرح که شرکت ساخت وتوسعه است عملیات بخش باقیمانده که 

در تعهد ایران است آغاز شود و خط ظرف مدت ۶ ماه مجدد آماده بهره برداری شود.
وی افزود: هم اکنون شرکت ساخت وتوسعه به دنبال راه های تامین منابع مالی مورد نیاز و 
انتخاب پیمانکار برای عملیات تکمیلی باقیمانده مسیر از ایستگاه شمتیغ تا ایستگاه روزنک در 

کشور افغانستان است. 
سادات نژاد ادامه داد: کار های انجام شده از سوی افغانستان بر طبق استاندارد های مدنظر هنوز 
به اتمام نرسیده است و نیاز به جایگزینی بخش های به سرقت رفته و تخریب شده دارد که برای 

عملیات تکمیلی ضروری و حیاتی است. 
وی با تاکید بر عزم جدی دو کشور برای تکمیل این خط آهن بیان داشت: با توجه به اهمیت 
بهره برداری راه آهن خواف- هرات برای دو کشور، تسهیل صادرات و واردات کالا و جا به جایی 
مسافر و همچنین دسترسی ریلی کشور افغانستان به آب های آزاد و کشور های همسایه راه آهن 
خواف- هرات از مهمترین اولویت های زیرساختی دو کشور در توسعه ترانزیت بین المللی به 

حساب می آید.

 تشکیل ۵ هزار پرونده تخلفاتی
 در حوزه کالاهای اساسی در تهران

 رییس سازمان جهاد کشاورزی استان تهران 
از تشکیل بالغ بر ۵ هزار پرونده تخلفاتی به 

ارزش ریالی یک هزار میلیارد ریال خبر داد. 
»جبرئیــل بــرادری« از ۳۷ هزار و ۷۵۶ بازرســی از 
ابتدای امسال تا ۱۲ آذرماه خبر داد و گفت: با اجرای این 
بازرسی ها از تمام صنوف عرضه کالاهای اساسی ۵ هزار 
و ۲۸۸ پرونده تخلفاتی به ارزش ریالی یک هزار میلیارد 
و ۷۴ میلیون ریال برای متخلفین تشکیل شده است و به 

تعزیرات حکومتی ارسال شده است.
رییس ســازمان جهاد کشاورزی استان تهران اظهار داشت: این بازرسی ها از مرغ فروشی ها، 
روند توزیع عمده مرغ منجمد، نانوایی ها، واحدهای عرضه برنج، روغن و سایر کالاهای اساسی 

صورت گرفته است.
برادری از ادامه بازرســی های مستمر در سطح تهران به منظور جلوگیری از هرگونه تخلف، 
فروش خارج از شبکه، کم فروشی خبر داد و افزود: بازرسان جهاد کشاورزی و بسیج اصناف به 

طور روزانه بازار را مورد پایش و نظارت دقیق قرار می دهند.
وی خاطرنشان کرد: شهروندان گرامی می توانند در صورت مشاهده هرگونه تخلف آن را به 

شماره ۱۲۴ اطلاع دهند تا مطابق قانون با واحد متخلف برخورد لازم صورت گیرد.

اینفوگراف

 در همایــش ملی کار و مطالبات کارگری که با پویش 
ساماندهی کارگران و نیروهای کار برگزار شد، تصویب 
هرچه سریع تر طرح ساماندهی استخدام کارکنان دولت 

و حذف شرکت های پیمانکاری مورد تاکید قرار گرفت. 
همایش ملی کار و مطالبات کارگری با عنوان پویش طرح ساماندهی 
و با هدف حذف شرکتهای پیمانکاری و دلال نیروی انسانی با تلاش 
اندیشکده همت وابســته به قرارگاه بقیه الله و با حضور نمایندگان 
کمیسیون امنیت ملی مجلس، نمایندگان کارگران در شورای عالی کار 
و جمع کثیری از کارگران سراسر کشور در سالن اجلاس سرچشمه 

برگزار شد.
رامین اناری - دبیر همایش و نماینده کارگران قراردادی و شرکتی 
- درباره جزئیات این همایش اظهار کرد: کلیات طرح ســاماندهی 
اســتخدام کارکنان دولت با ۱۹۴ رای تصویب شــد و پس از آن به 
کمیسیون اجتماعی مجلس رفت و به تصویب رسید. در حال حاضر 
طرح ساماندهی در نوبت رسیدگی قرار گرفته و قرار بود که ۶ آذر وارد 
صحن شود ولی متاسفانه در مجلس مطرح نمی شد و همین مساله 
باعث تشویش اذهان عمومی شده و صبر میلیون ها کارگر و نیروی 

کار مشمول طرح را به تنگ آورده است.
وی افزود: ما به این دلیل که در مسیر قانون گام برمی داریم، پوشش 
طرح ساماندهی شهید ابراهیم هادی را با مساعدت اندیشکده همت 
وابســته به قرارگاه قرب بقیه الله تدارک دیدیم و تلاش کردیم که 
نماینده ای از دولت نیز در این همایش حضور یابد ولی متاسفانه موفق 

نشدیم و کسی حاضر به حضور در جلسه نشد.
اناری ادامه داد: ما انتظار داریم که با اجرای طرح ساماندهی استخدام 
کارکنان دولت به حذف شرکت های پیمانکاری بیانجامد و نیروهای 

کار با ســابقه که سالها چشم انتظار مانده اند، هرچه سریع تر قرارداد 
مستقیم شوند.

نماینده کارگران قراردادی و شرکتی با اشاره به حضور نمایندگان 
کمیسیون اجتماعی و کمیسیون امنیت ملی مجلس اظهار کرد: قرار 
بود از کمیسیون اجتماعی مجلس هم در این همایش حضور یابند که 
چون مجلس دوشیفته شده است امکان حضور نیافتند. در این جلسه 
نمایندگان کارگران از فولاد مبارکه تا بانکهای ادغامی به بیان نظرات 
خود پرداختند و در خصوص مواضعی که سازمان امور استخدامی در 

این زمینه اتخاذ کرده است دیدگاه های مختلف مطرح شد.
وی با بیان اینکه خواسته ما ماندگاری شرکتهای واسطه و پیمانکار 
نیســت و به دنبال عدالت در پرداخت نیســتیم، تصریح کرد: طرح 
ساماندهی استخدام کارکنان دولت به دنبال حذف شرکتهای دلال و 
واسطه نیروی انسانی است و ما می خواهیم که این طرح به سرانجام 
برسد. خواسته ما حذف شرکتهای دلال نیروی انسانی است و اگر این 

اتفاق بیفتد عدالت در پرداخت خود به خود ایجاد می شود.
دبیر همایش ملــی کار و مطالبات کارگری از نمایندگان مجلس 
خواست تا هرچه سریع تر این طرح را در نوبت رسیدگی قرار بدهند و 

جلوی کارشکنی ها در تصویب طرح را بگیرند.
نماینده کارگران قراردادی و شــرکتی درباره بار مالی این طرح نیز 
گفت: ایــن طرح به هیچ وجه بار مالی ندارد بلکــه با برآوردی که 
صورت گرفته ۳۱ هزار میلیارد تومان به نفع دولت اســت. متاسفانه 
بهانه سازمان امور اســتخدامی بار مالی و اصل ۱۷۵ طرح است در 
حالی که طبق دستور رئیس مجلس به مرکز پژوهشهای مجلس، 
تحقیقات در این زمینه دنبال شده و طرح را فاقد بار مالی دانستند. با 
اجرای طرح شرکت های واسطه حذف می  شوند و کارگر و کارفرما 

مستقیم با هم قرارداد می بندند لذا نه تنها بار مالی ندارد بلکه به نفع 
دولت تمام می شــود.اناری در پایان با بیان اینکه میلیون ها خانواده 
چشم انتظار اجرای طرح ساماندهی استخدام کارکنان هستند، گفت: 
هدف ما اجرایی کردن منویات مقام معظم رهبری در مبارزه با فساد 
بدون ملاحظه است و ایشان فرمودند که هر کسی مردم را ناامید کند، 
برای دشمن کار کرده است؛ از نمایندگان مجلس خصوصا کمیسیون 
اجتماعی که پشتوانه این طرح هستند می خواهیم تا هرچه سریع تر 
عملیات فرسایشی ایجاد شده در خصوص آمدن طرح به صحن علنی 
را خنثی و در جهت تحقق خواسته کارگران و نیروهای کار مشمول، 

این طرح را تصویب کنند.
در این همایش علی خدایی - نماینده کارگران در شورای عالی کار و 
 ـاظهار کرد: کارگران روزها  عضو کانون عالی شوراهای اسلامی کار 
چشم انتظار تصویب و اجرا شدن طرح ساماندهی هستند و ارائه این 
طرح به صحن علنی مجلس در در نهایت تصویب آن می تواند کمک 

زیادی به کارگران زحمتکش کند.
وی گفت: از این تریبون از همه نمایندگان مجلس شورای اسلامی 

و نمایندگان حاضر در جلسه تقاضا داریم هر چه سریع تر این طرح را 
پیگیری کنند و به نتیجه برسانند.

در این همایش نمایندگانی از کمیسیون امنیت ملی نیز حضور داشتند 
 ـضمن   ـعضو کمیسیون امنیت ملی مجلس  و فداحسین مالکی 
قدردانی از قرارگاه بقیه الله و اندیشکده همت به منظور تشکیل نشست 
های مطالبه گری اظهار کرد: برخی نشست های ملی از جمله نشست 
نیروهای طرحی وزارت بهداشــت و نیروهای کارگری که از سوی 
قرارگاه و اندیشکده تشکیل شده است و مجلس شورای اسلامی نیز 
در جریان آنها قرار دارد با اتفاقات خوبی همراه بوده و موجب شده تا 
مجلس برخی اصلاحات را در قوانین و مصوبات مجلس انجام دهد 
و از طرف دیگر دولــت را موظف کرده ایم تا این اصلاحات را مورد 

توجه قرار دهد.
وی با بیان اینکه طرح ساماندهی باید با جدیت دنبال شود، گفت: 
طرح ســاماندهی باتوجه به وضعیت کارگران عزیز لازم و ضروری 
اســت، مجلس شورای اسلامی مکررا مساله کارگران را در مجلس 
پیگیری کرده و پشت قشر زحمت کش کارگر است. امیدواریم طرح 

ساماندهی هرچه سریع تر بررسی و اجرا شود.
مالکی ادامه داد: بنده قول می دهم در جلســات مجلس شورای 
اسلامی، طرح ساماندهی را پیگیری کنم و به کمک نمایندگان آن 
را به صحن علنی بیاوریم تا بتوانیم با این طرح قدری از مشکلات شما 

کارگران زحمت کش را برطرف کنیم.
عضو کمیسیون امنیت ملی در پایان خاطرنشان کرد: متاسفانه در 
دولت ها و مجالس قبل مساله کار و کارگری آنچنان که باید مورد 
توجه قرار نگرفته و این مشکلات ناشی از گذشته است که امیدواریم 
با همت مجلس و دولت فعلی، مسایل کارگری را حل و فصل کنیم.

رئیس سازمان توســعه تجارت ایران از حضور موفق 
شرکت های ایرانی در نمایشگاه بین المللی اگروفود غنا 

خبر داد. 
نمایشگاه بین المللی اگروفود غنا با حضور شرکت های بین المللی در 
حوزه صنایع غذایی، کشاورزی ماشین آلات وابسته ۸ تا ۱۰ آذر در آکرا، 
پایتخت غنا برگزار شد.علیرضا پیمان پاک، معاون وزیر صمت و رئیس 
سازمان توسعه تجارت از حضور موفق شرکت های ایرانی در پاویون 
جمهوری اســلامی ایران این نمایشگاه خبر داد و گفت: پایون ایران 
توسط مرکز تجاری ایران در غنا برگزار شد و مورد استقبال مخاطبان 
قرار گرفت.وی ادامه داد: شرکت های ایرانی طیف وسیعی از محصولات 
و توانمندی های کشور در حوزه صنایع غذایی، کشاورزی و ماشین آلات 

و ادوات کشاورزی را به نمایش گذاشتند و نشست های متعدد B۲B )رو 
در رو( با تجار و صنعتگران آفریقایی داشتند.

به گفته رئیس سازمان توسعه تجارت، شرکت های ایرانی همچنین 

در ۱۶ همایش تخصصی شــرکت و به بازدید از برخی کارخانه ها و 
شرکت های متناظر پرداختند.

وی با بیان اینکه سازمان توسعه تجارت در راستای رسالت ذاتی خود با 
حذف متنوع سازی بازارهای صادراتی در معرفی ظرفیت های صادراتی 
کشور، مصمم است در معتبرترین نمایشگاه های بین المللی کشورهای 
هدف مشارکت فعال داشته باشد گفت: تبادل هیأت های تجاری یکی از 
برنامه های سازمان است و برای سال ۲۰۲۳ نیز برنامه ریزی گسترده ای 
برای تداوم ارتباط با کشــورهای هدف آفریقایی از طریق مشارکت و 

شرکت در ۸ رویداد نمایشگاهی صورت گرفته است.
پیمان پاک همچنین در خصوص برگزاری نمایشگاه دروازه صادرات به 
آفریقا در استانبول و حضور شرکت های ایرانی در این نمایشگاه نیز گفت: 

پیش بینی می شود بیش از ۳ هزار تاجر و فعال اقتصادی آفریقایی در این 
نمایشگاه که از ۲۶ تا ۲۸ آذر ماه سال جاری برگزار می شود، حاضر شوند.
وی تاکید کرد: فرصت حضور در این نمایشگاه و مذاکره رو در رو با 
تجار و بازرگانان آفریقایی که به دعوت کشور ترکیه در این نمایشگاه 
بزرگ حضور خواهند داشــت برای اولین بار برای شرکت های ایرانی 
ایجاد شده است و انتظار می رود دستاوردهای بزرگی برای ایجاد روابط 

تجاری بین ایران و کشورهای آفریقایی در پی داشته باشد.
لازم به ذکر است، قاره آفریقا یکی از اهداف ایران برای توسعه تجارت 
در دولت سیزدهم بوده که در سال ۱۴۰۰ با رشد ۱۰۰ درصدی نسبت 
به سال ۱۳۹۹ و نیز رشد ۵۰ درصدی در نیمه اول سال ۱۴۰۱ نسبت 

به مدت مشابه سال ۱۴۰۰ روبرو بوده است.

طرح ساماندهی استخدام کارکنان دولت بار مالی ندارد

حضور موفق شرکت های ایرانی در نمایشگاه اگروفود غنا 
رئیس سازمان توسعه تجارت اعلام کرد؛

 رییس کل سازمان امور مالیاتی کشور بر صیانت 
از حقوق مودیــان در اجرای قانــون پایانه های 

فروشگاهی و سامانه مودیان تأکید کرد. 
داود منظور در ششمین جلسه کارگروه راهبری سامانه مودیان 
که در راســتای اجرای قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه 
مودیان برگزار شد، گفت: گاهی ممکن است قوانین مصوب 
در مراحل اجرایی با موانعی روبه رو شوند که اگر تدابیری برای 
حل آنها اتخاذ نشود مشکلات متعددی برای مردم و مجریان 

به همراه خواهد داشت.

معاون وزیر اقتصاد با تأکید بر ضرورت صیانت از حقوق مودیان 
در اجرای قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان، افزود: 
لایحه اصلاح این قانون را به مجلس محترم شورای اسلامی 
ارائه دادیم تا مجوز اجرای مرحله ای قانون پایانه های فروشگاهی 

را با رویکرد حفظ حقوق مودیان اخذ کنیم.
رییس کل ســازمان امور مالیاتی کشــور با اشاره به جرایم 
پیش بینی شده طبق قانون پایانه های فروشگاهی در خصوص 
عدم صدور صورت حساب الکترونیکی توسط مودیان، اظهار 
داشت: درصدد آن هستیم که امکان بخشودگی ۱۰۰درصدی 

جرایم مالیاتی با تشخیص سازمان امور مالیاتی کشور را فراهم 
کنیم تا مودیان در مراحــل ابتدایی اجرای این قانون متضرر 

نشوند.
وی ادامــه داد: از دیگر مــواردی که در اصلاحیه این قانون 
لحاظ شده اســت موضوع محدود شدن اجرای قانون مالیات 
بر ارزش افزوده به مشــمولان فعلی و جداسازی اجرای قانون 
پایانه های فروشگاهی و ســامانه مودیان از قانون مالیات بر 

ارزش افزوده است.
دکتر منظور همچنین با اشاره به موضوعات مطرح شده در 

ششمین جلسه کارگروه سامانه مودیان، تأکید کرد: باتوجه به 
ثبت صورت حساب الکترونیکی در سامانه مودیان به نام خریدار، 

تمهیدات لازم به گونه ای اتخاذ شود که خریداران دراسرع وقت 
نسبت به ثبت صورت حساب در کارپوشه خود مطلع شوند.

رییس سازمان مالیاتی:

صیانت از حقوق مودیان با اجرای قانون 
پایانه های فروشگاهی در اولویت است

میزان معاملات خانه هایی با ۲۰ سال ساخت شهر تهران در آبان ماه امسال یک هزار و 
۶۵۰ واحد مسکونی گزارش شده است که در مقایسه با سال گذشته ۷۷.۴ درصد رشد 
داشته است.  بانک مرکزی در تازه ترین گزارش خود وضعیت خرید و فروش خانه در 

مناطق مختلف شهر تهران را منتشر کرد.
براساس این آمار متوسط قیمت خرید و فروش مسکن شهر تهران در آبان ماه امسال برابر ۴۶ میلیون و 
۷۰۰ هزار تومان است که در مقایسه با سال گذشته ۴۵.۹ درصد رشد داشت.با توجه به افزایش قیمت مسکن 
در کلان شهر تهران تقاضا برای خرید خانه های با عمر بنای بالا رونق یافته است. بررسی آمارها نشان می دهد 
که هشت هزار و پنج معامله در شهر تهران انجام شده که ۲ هزار و ۲۷۱ مورد مربوط به خانه های با پنج سال 
ساخت و یک هزار و ۴۴۵ مورد مربوط به خانه های ۶ ساخت تا ۱۰ سال عمر بنا است که در مقایسه با سال 
گذشته به ترتیب ۲.۷ درصد و ۱۳.۴ کاهش یافته است.با وجود کاهش تقاضا برای خرید خانه های با عمر 
بنای کم تر و قیمت بالا، تقاضا برای واحدهای مسکونی با عمر ۱۱ تا ۱۵ سال و بیش از ۲۰ سال افزایش 

قابل توجهی داشته است.
بر اساس گزارش بانک مرکزی یک هزار و ۲۷۷ خانه با عمر ۱۱ تا ۱۵ سال در آبان ماه امسال معامله شدند 
که در مقایسه با سال گذشته ۲۳.۱ درصد شد داشته است. همچنین معامله خانه هایی با ۲۰ سال ساخت در 
آبان ماه امسال رشد چشمگیری داشته است و از ۹۳۰ عدد معامله به یک هزار و ۶۵۰ مورد رسیده است یعنی 

۷۷.۴ درصد رشد که رقم قابل توجهی است.

رشد 77 درصدی خرید خانه با عمر 
بالای 20 سال در آبان 1401

با بخشودگی کامل جرایم  اقتصاد  وزیر 
شخص ثالث تمام وسایل نقلیه تا پایان 

آذرماه موافقت کرد.
احسان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی و دارایی با 
بخشودگی کامل جرایم شخص ثالث تمام وسایل 

نقلیه تا پایان آذرماه موافقت کرد.
 وزیــر اقتصاد در ادامه با اعلام اینکه همه جرایم 
بیمه شخص ثالث بخشیده شده است، بیان کرد: 

امروز با پیشنهاد رییس کل بیمه مرکزی برای بخشودگی جرایم بیمه شخص ثالث موافقت شد و این امکان به 
صاحبان همه وسایل نقلیه موتوری برای استفاده از این بخشودگی تا پایان آذرماه داده شد. 

وی همچنین گفت: طبق ماده ۲۴ قانون بیمه شخص ثالث، اساساً این قانون یک بیمه اجباری برای تمام 
وسایل نقلیه است که اگر صاحبان وسایل نقلیه وسیله خود را مدتی بیمه نکنند، مشمول جریمه می شوند و 
بخشودگی این جریمه ها سبب ترغیب صاحبان وسایل نقلیه می شود که به بهانه جریمه ها بیمه وسایل خود 
را به تأخیر نیندازند.خاندوزی همچنین اعلام کرد که با بخشودگی تمام جریمه های وسایل نقلیه موتوری در 
گذشته نیز موافقت شده است، بنابراین صاحبان وسایل نقلیه دو هفته فرصت دارند از این بخشودگی استفاده 

کنند. این بخشودگی از سوی وزارت امور اقتصادی و دارایی همزمان با روز ملی بیمه صورت گرفت.

بخشودگی کامل جرایم شخص ثالث 
تمام وسایل نقلیه 

ساداتی نژاد گفت: طرح کاشت یک میلیارد 
نهال در بحث حفاظت و صیانت از خاک را 

در دستور کار داریم. 
آقای سید جواد ساداتی نژاد در همایش روز جهانی 
خاک گفت: در کره زمین هیچ داشــته ای عزیزتر از 
خاک نیست و اگر قرار باشد بالاترین صیانت را در کره 
زمین داشته باشیم، باید از خاک باشد.به گفته او، برای 
تشکیل یک سانتی متر خاک حاصلخیز ۷۰۰سال 

زمان نیاز است و در مقیاس زمینی خاک تجدید ناپذیر است که در حفاظت از آن باید دقت بسیاری شود.ساداتی 
نژاد ادامه داد:  اراضی شیبدار بسیاری داریم  که با سیلاب هایی در طول سال مواجه ایم؛ بنابراین وظیفه سازمان 
منابع طبیعی اســت که اقداماتی را در راستای حفاظت از خاک، آبخیزداری و آبخوانداری انجام دهد.وزیر جهاد 
کشاورزی با بیان اینکه نگاه دولت در بخش تخصیص اعتبار مثبت است، گفت: برنامه هفتم در دست نگارش و 
تدوین است و باید نگاه ویژه ای به بخش خاک در این برنامه داشته باشیم.ساداتی نژاد می گوید: سالانه  ۱۰ میلیون 
هکتار آبخیزداری باید در کشور انجام دهیم چرا که این اقدامات باعث حفظ منابع خاکی و آبی و کاهش فرسایش 
خاک خواهد شد.به گفته او، در بحث صیانت و حفاظت از خاک، طرح کاشت یک میلیارد نهال را در دستور کار 

داریم و تلاش می کنیم با این حرکت جدید اقداماتی در راستای حفاظت از خاک انجام دهیم.

 کاشت یک میلیارد نهال
 در دستور کار است 
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